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ДО КМЕТА

HA ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО 

ПИТАНЕ

от групата на „Демократична България - обединение“

Относно: улични ремонти на асфалта на пл. “П. Славейков” 
(зад “Халите”)

Уважаеми г-н кмет,

На 6 и 7 юни беше извършен частичен ремонт - “запълване на дупки”, на 
площад “П.Р.Славейков” (зад “Халите”). По начина, по който бяха направени 
ремонтите - само с асфалтиране на по-големите дупки, може да се очаква, че 
скоро ситуацията отново ще е същата. Прилагаме снимки преди и след 
ремонта.

Якоб ван Бейлен от нашата група сигнализира многократно, че това не е 
устойчиво решение. Той разговаря с ръководителя на строителната бригада, 
както и със заместник-кмета Камарашев. Сигнализира и медиите.

Той многократно каза, че премахването на асфалта и възстановяването на 
паветата, които са под него, може да е най-устойчивото решение за този 
площад.

Напомни, че целта на ремонтите на улиците в Стария град е била „да запази 
автентичния вид на Стария град".



Неговият коментар за тази ситуация е: „не е въпросът, че нямаме достатъчно 
пари. Въпросът е, че ги харчим по грешен начин“.

В тази връзка задаваме следните въпроси:

1. Като възложител, какво е Вашето мнение за поставената задача 
("запълване на дупките") и какво е мнението Ви за качеството на 
изпълнението? (Вижте снимките, но по-добре елате и го проверете на 
място. Тъй като познавам местната ситуация, ще се радвам да ви водя)

2. Колко години няма да се изисква отново ремонт на същото място?

3. Съгласен ли сте, че за площада зад Халите паветата ще бъдат много 
по-трайна настилка от (съществуващия тънък слой) асфалт, и ще 
отговарят на автентичния вид на Стария град?

4. Във връзка с въпрос 3: ако не сте съгласен, защо не - какви са 
аргументите Ви? Ако сте съгласен - кога ще бъде премахнат асфалтът?

21.06.2022 г. С уважение,

Велико Търново От името на групата “ДБ-о”
Якоб ван Бейлен 
/общински съветник/

Преди ремонта:



След ремонта:


